

Title (en)

CLIPS, FASTENER FOR PIPES, CABLES ETC. IN POROUS MATERIALS, E.G. PLASTER BOARD.

Title (de)

KLEMMBEFESTIGUNG FÜR ROHRE, KABEL ETC. AUF PORÖSEM MATERIAL, Z.B. GIPS KARTONPLATTEN.

Title (fr)

ATTACHES, BRIDE POUR TUYAUX, CABLES, ETC., DANS DES MATERIAUX POREUX PAR EXEMPLE UN PANNEAU EN PLATRE.

Publication

**EP 0172846 A1 19860305 (EN)**

Application

**EP 85900830 A 19850206**

Priority

SE 8400674 A 19840209

Abstract (en)

[origin: WO8503560A1] A clip fastener particularly fashioned for securing cables, pipes etc. to a porous substratum, for example plasterboard. The clip fastener (1, 2) is secured to the substratum with the aid of a U-shaped staple or fastener pin, the legs (4, 5) of which are guided by holes provided in the clip in a manner to cause the legs to diverge or converge when the staple or fastener pin is driven into the substratum.

Abstract (fr)

Bride d'attache conçue en particulier pour fixer des câbles, des tuyaux, etc., à un substrat poreux, par exemple un panneau en plâtre. La bride d'attache (1, 2) est fixée au substrat à l'aide d'une broche de bride ou d'un crampon en forme de U, dont les branches (4, 5) sont guidées par des trous prévus dans l'attache de manière à provoquer la divergence ou la convergence des branches lorsque la broche de bride ou le crampon est introduit dans le substrat.

IPC 1-7

**F16L 3/04**

IPC 8 full level

**F16B 15/04** (2006.01); **F16L 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F16B 15/04** (2013.01); **F16L 3/04** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8503560A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8503560 A1 19850815**; DK 459285 A 19851008; DK 459285 D0 19851008; EP 0172846 A1 19860305; FI 853933 A0 19851009;  
FI 853933 L 19851009; NO 853988 L 19851008; SE 8400674 D0 19840209

DOCDB simple family (application)

**SE 8500060 W 19850206**; DK 459285 A 19851008; EP 85900830 A 19850206; FI 853933 A 19851009; NO 853988 A 19851008;  
SE 8400674 A 19840209